
ln!erkommunall utvalg idrettssektoren 
rt:u.:gesund - Karmøy - Ty:;vær 
Sveio - Vindsord - Bokn 

PROTOKOLL FRA MØTET DEN 7. MARS 20231 HAUGESUND ISHALL 

Til stede: 
Roald Alsaker, leder 

Belinda Tei ka ri, nestleder 

Solvår Langeland 

Fredrik Sunde Olaussen 

Tønnes Tønnesen 

Ståle Berge 

Marit Liknes 

Geir Stakkestad 

Kjetil Lande 

Jostein Kvernes Salvesen 

Gjert Smith jr. 

Ottar Krakk 

politiker Karmøy kommune 

politiker Sveio kommune 

politiker Vindafjord kommune 

politiker Bokn kommune 

politiker Haugesund kommune 

politiker Tysvær kommune 

adm Sveio kommune 

adm Tysvær kommune 

adm Haugesund kommune 

Rogaland fylkeskommune 

Rogaland idrettskrets 

Haugesund idrettsråd 

Forfall: 
John Arve Hveding 

Jardar Havikbotn 

Aleksander Velstad 

adm Karmøy kommune 

adm Bokn kommune 

adm Vindafjord kommune 

Møtet startet med orienteringssaker: 

• Haugesund Turnforening og Haugalandsveggen orienterte i fellesskap om 

o ny basishall (Turnforeningen) 

o byggetrinn 2 (Haugalandsveggen) 

• Gjert Smith jr. orienterte fra Rogaland Idrettskrets. 

• Jostein Kvernes Salvesen orienterte fra Rogaland fylkeskommune. 

SAKER TIL BEHANDLING: 

SAK 01/23: PROTOKOLL FRA MØTET DEN 31.05.22 

Ingen merknader. 



SAK 02/23: 

SAK 03/23: 

SAK 04/23: 

MØTEPLAN 2023 

Enighet om at det fortsettes med 4 møter pr år. 
Legges opp til faste møtedager. Første tirsdagen i: 

• mars 

• juni 

• september 

• desember 

For 2023 blir møtene som følger: 
• 6. juni i Sveio 
• 5. september i Tysvær 
• 5. desember i Vindafjord 

VURDERING AV RETNINGSLINJER FOR INTERKOMMUNALE ANLEGG 

Kjetil Lande orienterte: 
Arbeidsgruppen avventer revidering av retningslinjene i påvente av 
Kulturdepartementets (KUD) pågående arbeid med revidering av bestemmelsene. 
Arbeidsgruppen har gitt sine innspill t i l  KUD med særskilt fokus på vilkårene knyttet 
til interkommunale idrettsanlegg. 

LANGTIDSPLAN FOR STØRRE KOSTNADSKREVENDE ANLEGG 

Kjetil Lande orienterte: 
Rogaland idrettskrets arbeider for at alle idrettsrådene skal ha sin handlingsplan. 
Dette arbeidet er ønskelig å kjøre i tett samarbeid med idrettsrådene i regionen. En 
slik plan fra idrettsrådene vil være fornuftig og retningsgivende for arbeidet med en 
langtidsplan for større interkommunale anlegg i regionen. I påvente av at dette 
arbeidet gjøres av idrettsrådene settes arbeidet med langtidsplanen på vent. 

Interkommunalt utvalg idrettssektoren, den 15. mars 2023 

Roald Alsaker 
Leder 
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